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Protokół nr RG.0002.45.2021 

z XLV Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 27 października 2022 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Lista 

obecności w załączeniu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 29 września oraz 17 października 2022r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2023 rok 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty opłaty 

planistycznej 

8. Sprawy bieżące. 

9. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący wniósł o dodanie do porządku obrad w punkcie 6 pozycji: „Rozpatrzenie i podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu Gminy Kobiór na 2022 rok”. Dalsze punkty 

porządku obrad otrzymają numery kolejne. 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 29 września oraz 17 października 2022r. 

 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie, bez uwag. 

 
4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w okresie od 30.09 do 27.10 br. 

 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 rok 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Kobiór na 2022 rok 

 

Przewodniczący odczytał § 1 uchwały oraz poinformował, że projekt otrzymał pozytywną opinię 

komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2023 rok 

 

Przewodniczący poinformował, że ujęte w treści uchwały stawki podatku otrzymały pozytywną 

opinię komisji. Odczytano treść uchwały. 

Uchwała została przyjęte jednogłośnie. 

 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty opłaty 

planistycznej 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
9. Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radny Krzysztof Grolik zwrócił uwagę, że przystanek autobusowy przy ulicy Plichtowickiej nie 

jest wyposażony w zatokę dla autobusów co stwarza zagrożenie drogowe. Zaproponował by 

zwrócić się z wnioskiem do Powiatu by ten uwzględnił utworzenie zatoki w przyszłorocznym 

budżecie. 

Wójt zgodził się i zadeklarował, że Gmina wystąpi z takim wnioskiem. 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 


